
Styrelsemöte KFUM Örebro Frisbee

Datum: 230322 Kl 18.00
Plats: Tegelbruket
Närvarande: Anton L, Erika N, Jonas P, Calle W och Daniel S

1 Ordförande öppnar mötet. Anton L förklarar mötet öppnat.

2 Anton L väljs till justerare.

3 Mötesdeltagarna godkänner dagordningen.

4 Genomgång av föregående mötes protokoll.

5 Rapport från ultimate.
SM Mixed avgjordes i Malmö i helgen. KFUM Örebro fick stryk i finalen av Viksjöfors.
Ungdoms SM avgjordes i Lindesberg. I U17 var det nära att två KFUM Örebrolag möttes i finalen.
Det slutade med ett silver och ett brons efter att Mölnlycke knipit guldet. U20-laget tog brons och
U14 placerade sig på 6:e plats.
I år är det många som satsar på landslaget av klubbens ungdomar. Landslag ska tas ut till en stor
turnering i Belgien i sommar. Det är inget mästerskap för ungdomslandslagen i år.
Stefan Angergård funderar på stöd till U24-spelare. 4 killar och 2 tjejer kanske ska representera
Sverige i EM i London. Vi funderar vidare kring ev bidrag.
Elvis Eriksson Sveiven blev utsedd till åreets ungdomsspelare herr och Jonatan Angergård blev
utsedd till årets spelare herr.

6 Rapport från discgolfen.
Örebro har varit aktiva i att driva Kyldiscen i år. Det är en trevlig vintertour som mestadels är
förlagd till banor i Närke och Värmland.
Josefine Johansson har fått utmärkelsen årets stjärnskott av Svenska discgolfförbundet.
Bangruppen har kommit igång med sitt arbete. En första arbetsdag är genomförd med högt
deltagarantal. En flistugg är inköpt.
Hans W har flyttat och ingår ej längre i tävlingsgruppen. Tävlingsgruppen för en kalender för
tävlingar i närområdet.

7 Rapport från kassören.
Daniel önskar få information om vad Emil brukade ta upp. Tex om något strulat, stora
utbetalningar/bidrag, aktuellt gällande ekonomin.
Överlämning har skett från den gamla kassören Emil.

8 Övriga ärenden.

− Hemsidan
Vi har en ny hemsida. Ej klart innehållsmässigt. Laget.se gäller nu. Daniel S har tidigare jobbat där
och Jonas förslag är att en struktur tas fram. Per Sjögren kan tänka sig att ansvara för hemsidan.
Informationen från den gamla hemsidan finns på en zip-fil.
Jonas förslag är att Daniel S och Per S ser över strukturen. De lägger ett förslag som sedan får ses
över av representant från ultimaten och eventuellt också av styrelsen.
Daniel informerar om fördelarna med laget.se.

− Klubbkläder
Behövs till spelare som representerar klubben tex vid lagtävlingen för amatörer. Vi hade en låda
med klubbkläder under fjolårssäsongen. Frågan är var den står nu.



Erika kollar med Stefan gällande den aktuella beställningen som ska göras.

− Tränare discgolf
Förra året hade vi ingen juniortränare. I år är ingen junior anmäld till junior-SM.
Fanny Håding kan tänka sig att hålla i ungdomsträningar i discgolf. Hon behöver stöd. Vi behöver
informera om träningarna på hemsidan, på facebook och vid banorna.
Anton fixar en facebookgrupp med Fanny H och Jonas P. Jonas kontaktar Fanny.

− Beachplan, Ultimate
Vi som förening är intresserade av att försöka få till en beachplan för ultimate i Örebro. Styrelsen
röstar ja för att jobba för detta. Beachultimaten växer kraftigt just nu i världen. En plan för träning
skulle utnyttjas av alla klubbens lag.

− Inköp av nya ultimatediscar
Ultimaten behöver köpa in nya ultimatediscar. Styrelsen bifaller ett inköp av 100 st.

− Sörbybacken
Jonas P och Calle W träffade Anders som är ansvarig på Sörbybacken för att diskutera samarbete.
De är intresserade av att få till hål för att få en bansträckning som går förbi Sörbybacken. Jonas och
Calle har tittat på håldragningar. Tanken är att ställa dit provisoriska korgar.

− Årshjul
Anton önskar en almanacka för att få en överblick över tävlingar, bidragsansökningar och annat för
styrelsen att hålla koll på. Anton kollar på ett årshjul.

− Gräsklippning.
Anton klipper gärna i Brickeberg. Det är bara att det tar sån tid och han önskar ersättning för
arbetet. Det ska finnas något gammalt dokument för sådan ersättning. Nästa möte behöver vi ta ett
beslut vilka alternativ som finns. Och även hur betalning ska kunna göras till enskilda Det är bra om
det är få som klipper (max 3 pers) då det sparar gräsklipparen.

9 Mötets avslutande. Nästa möte hålls 230419.
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Sekreterare Justeringsman


